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Mniej pieniędzy na sport w świętokrzyskiem
SERWIS INTERNETOWY RADIA „KIELCE”

Województwo  świętokrzyskie  może  otrzymać  z  ministerstwa  sportu  nawet  o  połowę
pieniędzy mniej  niż rok wcześniej.  Takie informacje samorządowcom przekazał minister
Adam  Giersz.  Dyrektor  departamentu  odpowiedzialnego  m.in.  za  sport  w  Urzędzie
Marszałkowskim – Jacek Kowalczyk informuje, że wynika to ze zmniejszenia się wpływów z
Totalizatora  Sportowego.  W  ubiegłym  roku  ta  dotacja  wyniosła  9  mln  złotych.  Teraz
ministerstwo sugeruje, że będzie przekazywać pieniądze tylko na inwestycje już rozpoczęte.
Jak informowaliśmy kontynuowany będzie program “Moje boisko – Orlik 2012” oraz białe
“Orliki”, czyli -budowa lodowisk. Jacek Kowalczyk ma jednak nadzieję, że jeśli wpływy z
Totalizatora się zwiększą, to dofinansowanie będzie wyższe.


